
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 11/05/2020     

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Υγείας
       
          
ΘΕΜΑ: «Προσλήψεις ιατρών στο Νοσοκομείο Ζακύνθου»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα  με  τοπικά  ηλεκτρονικά  δημοσιεύματα,  η  Ένωση  Νοσοκομειακών
Ιατρών  Ζακύνθου  ζητά  την  πρόσληψη  ιατρών  στο  Νοσοκομείο  Ζακύνθου,
καθώς, μέχρι τώρα, έχουν γίνει, προς εξυπηρέτηση αναγκών του εν λόγω, μόνο
προσλήψεις νοσηλευτών, τεχνικών και άλλων ειδικοτήτων. Σύμφωνα, δε, με τον
Οργανισμό του ως άνω νοσοκομείου, χρειάζονται 65 ιατροί.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να ενισχύσετε άμεσα το ως άνω νοσηλευτικό ίδρυμα με το 
απαραίτητο ιατρικό προσωπικό για την εύρυθμη και αποτελεσματική λειτουργία 
του, και αν ναι, πότε;

Ο Ερωτών Βουλευτής
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